

16 June 2025

16 يونيو 2025

Disclosures and Compliance Section Market Operations and Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange Abu Dhabi, UAE السادة | قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Resolution by Circulation of the Board of Directors of ADNOC

Drilling Company PJSC

(Company) on Monday 16 June

2025

الموضوع: إصدار قرار بالتمرير لمجلس إدارة شركة أدنوك للحفر ش.م.ع. (الشركة) يوم الاثنين الموافق 16 يونيو 2025

We write to inform you that the Company's Board of Directors passed a resolution by circulation at 3 p.m. on Monday, 16 June 2025, approving the appointment of Mr. Abdulla Ateya Al Messabi as the new Chief Executive Officer with effect from today, succeeding Mr. Abdulrahman Al Seiari, who will retire at the end of the year after more than 45 years of service to ADNOC and ADNOC Drilling. Mr. Al Seiari will remain in an advisory capacity through year-end to support a smooth leadership transition.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر قرارا بالتمرير في تمام الساعة الثالثة من ظهر اليوم الاثنين الموافق 16 يونيو 2025، حيث وافق المجلس بموجبه على تعيين عبدالله عطيه المصعبي، رئيساً تنفيذياً جديداً للشركة اعتبارا من تاريخه وذلك خلفاً لعبدالرحمن عبدالله الصيعري، الرئيس التنفيذي الحالي للشركة والمخطط أن يتقاعد مع نهاية هذا العام بعد أكثر من 45 عاماً من الخدمة في "أدنوك" و"أدنوك للحفر". وسيستمر السيد/ الصيعري في تقديم الدعم من خلال دور استشاري حتى نهاية العام لضمان استمرارية الأعمال والانتقال السلس للمهام الإدارية.

The Board expressed its sincere appreciation to Mr. Al Seiari for his more than four decades of distinguished service and extended its best wishes for his future endeavors.

وقد تقدم مجلس الإدارة بالشكر للسيد/ الصيعري على مساهماته الاستثنائية على مدار أكثر من أربعة عقود متمنينَ له كل التوفيق في المستقبل.

Attached is a press release relating to this announcement.

مرفق خبر صحفى حول هذا الموضوع.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

عبدالله المصعبي / Al Messabi عبدالله المصعبي ( Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority



نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع